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Referat Studienævn  
Deltagere 
Kim Victoria Hersom (Næstformand), Alexandra Holsting, Uwe Kjær Nissen, Anna Katrine Aarup, 
Natasha Sterup, studiesekretær Mette Ranmar, studienævnssekretær Dorte Cohrt Nebel, 
studienævnssekretær Hala Wandall (referent). 
 
Afbud 
Moritz Schramm, Camilla Lykke Foss, Claudio Cifuentes-Aldunate, Mathilde Cadovius Rasmussen 
(studiementor). 
 
1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt 
 
2. Godkendelse af referat fra 16. november 2018 
Godkendt 
 
3. Meddelelser 

a) Studienævnsformanden 
a. Uddannelsesberetningen  

Fakultetet udarbejder en handleplan på baggrund af denne. 
b. Nøgletal 

Tysk er sat på observationslisten pga forsinkelse studietid. 
c. Valgfag 

Martin Becks valgfag om Heinrich Heine bliver aflyst grundet for få tilmeldte. 
b) De studerende 

 
c) Andre 

a. Status på budget  
Der er overskud i budgettet – der drøftes kort, hvorvidt man næste år kan give bevillige 
flere midler til ansøgninger, herunder gæsteforelæsere og sociale arrangementer, der har 
til hensigt at forbedre kontakten mellem de studerende og undervisere. 

4. Merit og dispensationssager (lukket punkt) 
Jf. Sharepoint 
 
5.  Sager til behandling eksamen 
Ingen sager til behandling 
 
6. Sager til behandling studieordninger 
Ingen sager til behandling 

7.  Sager til behandling kvalitetspolitikken 

a) Studiestartsundersøgelsen for KA 17 i Tysk 
Der har været en enkelt besvarelse ud af fem mulige. 

 Studienævn for: Tysk - Spansk 
 Dato: 19-12-2018 

 
Tidsrum: 10.15-12.00 
Lokale: Lysningen, stuen 
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b) Decentral evaluering af KA studiestart pba. Afrapportering fra tutorer 
Arrangementet var som sådan fint nok, men der manglede mere socialt – gerne på tværs af 
semestre, så man har mulighed for at møde andre studerende.  
Der er en problematik omkring at lægge intro’en omkring september, da flere studerende er 
på sidefag på dét tidspunkt.  
Det vurderes, at det ville være langt mere hensigtsmæssigt at lave et introforløb omkring 
slutningen af kandidatens 1. semester, da de to-faglige kandidatstuderende på dét tidspunkt 
er tilbage på deres centralfag. 
Det anbefales at invitere nye studerende til de eksisterende facebookgrupper i fremtiden – så 
de studerende kan være i kontakt herigennem, selvom de på deres første semester ikke 
nødvendigvis følger den samme undervisning.  
I forbindelse med udefrakommende studerende, anbefaler studienævnet, at man tildeler en 
mentor eller specifik tutor, der kan tage hånd om vedkommende og hjælpe med at 
introducere vedkommende til studiet generelt, herunder det sociale miljø, herunder relevante 
facebook-grupper. 
 
Der mangler en tilbagemelding fra bachelor introforløb, som tages op på et senere møde. 

 
8.  Andre sager til behandling  

a) Forespørgsel fra journaliststuderende fra RUC (Bilag) 
Studienævnet drøfter mulighederne – og bliver enige om, at der ikke er relevante 
informationer at dele, hvorfor Studienævnet ikke vil deltage.  
 

9.  Sager til behandling undervisning 
Ingen sager til behandling 
 
10. Eventuelt 

a) Mødedatoer for 2019 
a. 21. januar, kl. 10:15-12:00 
b. 25. februar, kl. 10:15-12:00 
c. 25. marts, kl. 10:15-12:00 
d. 06. maj, kl. 10:15-12:00 
e. 03. juni, kl. 10:15-12:00 

b) Aftagerpanelmøde (Tysk) 
Formanden i aftagerpanelet ser gerne, at der er fremadrettet er studerende med i 
aftagerpanelet. 

 
 
Mødet sluttede kl. 11:15 

 
 

Hala A. Wandall 
Studienævnssekretær  
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